

## Medicinal Ingredients/Ingrédients médicinaux

per capsule / par capsule

Vitamin B1 (benfotiamine).....	50 mg
Vitamin B2 (Riboflavin 5-Phosphate sodium).....	12.5 mg
Vitamin B3 (Nicotinamide/niacinamide).....	25 mg
Vitamin B5 (Calcium Panthothenate).....	5 mg
Vitamin B5 (Pantethine).....	100 mg
Vitamin B6 ( Pyridoxal-5-phosphate).....	10 mg
Vitamin B8 (biotin).....	150 mcg
Vitamin B9 (5-Methyltetrahydrofolate).....	500 mcg
Vitamin B12 (Methyl Cobalamin).....	250 mcg
Trimethylglycine (TMG as methyl donor).....	250 mg

**Non-Medicinal Ingredients :** Vegetable stearic acid, vegetable cellulose.  
**Recommended Use or Purpose:** Helps in energy production. Helps normal growth. Helps in energy metabolism and in tissue formation. Helps to maintain healthy mucous membranes. Helps to maintain normal red blood cells. Helps to maintain normal metabolism of iron. Helps to maintain healthy hair, nail, mucous membranes and/or skin. Helps to maintain cognitive functions. Helps in the normal function of the immune system. Helps to support liver function. **Recommended Dose:** Adult: Take 2 capsules 1 time per day. **Cautions and Warning :** If you are pregnant or breastfeeding, consult a health care practitioner prior to use. If you have a peptic ulcer or excess stomach acid, consult a health care practitioner prior to use. **Known Adverse Reactions:** People sensitive to nicotinic acid may experience flushing of the skin that is generally mild and transient

**Ingrédients non médicinaux :** Acide stéarique végétale. Cellulose végétale. **Usage ou fins recommandés :** Aide à la production d'énergie. Contribue à une croissance normale. Aide au métabolisme énergétique et à la formation des tissus. Aide au maintien de muqueuses saines. Aide à maintenir un taux normal de globules rouges. Aide à maintenir un métabolisme normal du fer. Contribue à maintenir en santé les cheveux, les ongles, les muqueuses et/ou la peau. Aide à maintenir les fonctions cognitives. Aide au bon fonctionnement du système immunitaire. Soutient le bon fonctionnement du foie. **Dose recommandée :** Adulte: Prendre 2 capsules, une fois par jour. **Mise en garde :** Consultez un médecin avant de consommer si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. Consultez un médecin avant de consommer si vous souffrez d'un ulcère peptique ou d'un excès d'acidité gastrique. **Effets indésirables connus :** Les personnes sensibles à l'acide nicotinique peuvent voir apparaître des rougeurs sur la peau. Ces rougeurs sont généralement légères et passagères

CONTACT US

1 888 770-0079

info@atplab.com